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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen ütemezésben kerül bevezetésre az ápolók hűségjutalma?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi, szociális és családügyi
miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Cselekedni most és mindenkiért" elnevezésű szocialista kormányprogram ígérete szerint :
„Azok az ápolást végző egészségügyi dolgozók, akik már legalább 4 éve ellátják munkakörüket
egy évi bruttójövedelmüknek megfelelő hűségjutalmat kapnak . Ezt az összeget a négy év során
folyamatosan kapják meg a jogosultságot elérők . "

Ezt a vállalást a Gyurcsány-kormány programja nem tartalmazza, és bizottsági meghallgatásán
miniszter úr is úgy nyilatkozott, hogy a hűségpénz kifizetésére nincs lehetőség. Sajnálattal
hallottuk Miniszter úr szavait .
Fordulatot jelent viszont Gál J . Zoltánnak, a Miniszterelnöki Hivatal frissen kinevezett politikai
államtitkárának nyilatkozata, aki a Népszava 2004 . október 13-i számában szó szerint a
következőt mondta :
„Ebben a ciklusban megtesszük az első lépéseket az ápolói hűségjutalom . . . ügyében . "
Örömmel fogadtuk, hogy a kérdésben megváltozott a kormány álláspontja .

Kérdezzük Miniszter úrtól :

Milyen ütemezésben kerül bevezetésre az ápolók hűségjutalma?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . október 14 .
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